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 Backa Øst samfällighetsförening, Fjallbacka 2020 – 10-  07 
 
STYREMØTE 
 
Sted: Teams pga utbrudd covid 19 
 
Tilstede: Tore Steen Nilsen, Erik Helgeby, Kristian Frøyland og Anne-Grethe Gullichsen  
Frafall: Øyvind Larsen 
 
Dagsordning 
 
 
Dagsorden:  
 

1. Gjenomgang  av referat fra forrige styremøte . 

2. Økonomi  

3. Årsmøte – bør dette gjennomføres ? 

4. Hjemmeside  

5. Eventuelt  

Dagordning / Innkalling: 
 
1: Gjennomgang  av referat fra forrige styremøte – godkjent. 

2: Økonomi 

Det var  kommet tilbakemelding på oppsett av utsendt regnskap for 2019. 

Kasserer har tatt kontakt med revisor for vurdering og etter revisor sin oppfattning er oppsett  av 

regnskap for 2019  greit. Det vil midlertidig vurderes å lage ett enklere regnskaps oppsett for 2020. 

--------------------- 

I forhold til budsjett prognose  ligger vi forann budsjett, styret tror at grunnen til dette er  Covid 19 

og mindre aktivitet i området. 

 

3: Årsmøte/ Årsstamman: 

Der enighet i styret at vi  utsetter årsmøte/ årsstamman inntill videre pga utbredelse av Covid 19.  
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Styret  er også av den oppfattning at ett årsmøte/ årsstamman på teams ikke vil nå 

ut til alle medlemmer og ikke være demokratisk , da  flere av  våre medlemmene ikke er tilgjengelig 

på teams/elektronisk løsninger. 

 Vi viser til vedlagt dokument om saken:  link til offentlig dokument her 

4: Hjemmesiden : https://www.backaost.com/   
 

• Det er ønske fra medlemmene at vi legger ut personalinfo slik som e post og telefon nummer 

på vår  hjemmeside. Denne informasjonen må  være passordbeskyttet. Om det er mulig og 

trygt med en slik løsning  vil bli testes  ut til neste styremøte.  

• Det vil bli laget  ett velkomstskriv på engelsk som vil ligge på hjemmesiden til nye 

medlemmer. 

5: Eventuelt: 

• Velkomst info  og link til hjemmesiden vil bli  hengt opp på info tavlen. I dag henger referatet 

fra forrige årsstamman , dette vil bli fjernet og erstattet med  info og velkomst skriv. 

• Flytting av våre postkasser er gjennomført etter krav fra Post Nor 

• Flytting av felles post kassen som idag står på Bracka Leran blir fjernet. 

• Rydding av ravinen – det er kommet ønske om å rydde området som kalles ravinen. Det 

undersøkes til neste styremøte om det er vi som forening skal holde dette område ryddig. 

Neste styremøte: onsdag 2.12.2020 

2020 – 10- 07 

Anne- Grethe  Gullichsen 

Sekretær. 

 

https://www.regeringen.se/495ec6/contentassets/c476f0d4ab704ef08777c5eeec76e5e5/tillfalliga-atgarder-for-att-underlatta-genomforandet-av-bolags--och-foreningsstammor.pdf
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.backaost.com%2F&data=02%7C01%7C%7C166e01c43ba94ec5415908d811bc7603%7C546c32f5cee84ad18a2623eb24a20f9c%7C0%7C0%7C637278848429456827&sdata=LoQmXTo5Pptdl6dYe536SZHQcIXxZ%2FeRfws8QEZ2L4I%3D&reserved=0

